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Het Doel van God

“En Jezus zei: Wie Mij liefheeft, zal geliefd worden door mijn 
Vader en Ik zal hen liefhebben en Mijzelf aan hen openbaren.”

(Johannes 14:21)

Dit boek gaat over Jezus en de inspirerende invloed die Hij op ons leven kan 
uitoefenen. Maar hier ligt meteen de moeilijkheid. Want wie wil dit? Velen 
houden het liefst alles in eigen handen. Toch is er onder de mensen wel veel 
belangstelling voor de bijzondere hoofdpersoon uit de Bijbel. Dit Boek der 
boeken is trouwens onze enige betrouwbare bron. Er bestaan maar weinig 
andere documenten waar we onze kennis over Jezus vandaan kunnen halen. In 
de Evangeliën lezen we de verslagen uit de eerste hand. Het zijn betrouwbare 
ooggetuigen die met affectie schrijven over hun unieke Meester. Je voelt hoe 
nauw ze met Hem verbonden zijn en ze kennen geen onzekerheid. Geen enkele 
bijbelschrijver komt twijfelend over. Het lijkt alsof ze alles over Christus tot in 
detail in hun hart hebben bewaard en voor eeuwig hebben opgeborgen. 
Niemand kan hun de waarheid nog ontnemen. Hun diepgewortelde overtuiging 
werkt aanstekelijk. 

Nu zou ik graag direct de kern van de zaak willen benadrukken. Want in het 
hart van God de Vader leeft maar één grote wens. Hij heeft één enkel doel voor 
ogen. Zelfs in de lange en moeizame geschiedenis van het Volk van God vind je 
deze bedoeling terug. Alles draait om relatie! De gelovige in het Joodse Oude 
Testament die echt zoekt naar de Allerhoogste, heeft het voortdurend over het 
hunkeren naar en vinden van God Zelf. “Heer mijn God, bij U schuil ik, mijn ziel 
smacht naar U.” Wie de taal van de Bijbel heeft begrepen, zal ontdekken dat 
een relatie met God de diepere zin van het leven en de eeuwigheid is.

Toen Jezus dus plotseling ‘opdook’ in de geschiedenis van de mensheid, 
hoorden we weer dezelfde woorden. Dat is natuurlijk logisch. Zo Vader, zo 
Zoon. Zij zijn één in de bedoelingen met de mensen. Het gaat daarom in feite 
niet om navolging of imitatie van Jezus, maar om een levende verbinding met 
de Zoon van God. Dan komt er nieuw leven in het hart van de gelovige mens en 
zal alles anders worden. Dan valt het woordje ‘wedergeboorte’. Na onze aardse 
geboorte uit onze vader en moeder, is er nu de mogelijkheid om letterlijk uit 
God geboren te worden. Dit hemelse, nieuwe leven zal eeuwig voortduren. 
Met deze grandioze gave in gedachten kijk ik graag naar Jezus. Dan lijkt het 
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alsof we Hem nadoen, maar Hij bewerkt door Zijn Geest de vernieuwing van 
ons leven. Navolging in verbondenheid dus.

Het grote doel is hiermee aangegeven. Een onverwachte en verrassende relatie 
met Christus is de blijde boodschap die uit de hemel is neergedaald. Met 
minder hoeven we geen genoegen te nemen. Dit klinkt een beetje vrijpostig, 
maar hier heeft Jezus alles voor over gehad. Tot aan het Kruis waar Hij de 
kolossale zonden- en schuldenlast van ons heeft afgenomen. Al onze 
overtredingen heeft Hij opgeruimd en weggedaan in de aanbiddelijke gestalte 
van een Lam dat voor ons werd geslacht. De afstand tussen God en mens is 
overbrugd. Nu kan Hij Zijn eigen nabijheid aanbieden, omdat Hij er zo’n 
ongelooflijk, zwaar werk in liefde voor heeft volbracht. Alle mensen worden 
daarom uitgenodigd en geroepen “tot de gemeenschap van de Zoon!” 
(1 Korinthe 1:9) Met dit uitnodigende uitzicht voor ogen begin ik dit boek. Ik 
heb geen grote pretenties, maar ik zou het prachtig vinden wanneer velen deze 
weg naar het liefdevolle hart van de enige, levende God zullen vinden. De 
dagelijkse eenheid met Jezus is de totale vervulling van een zinvol leven op 
aarde. En de zekerheid van een openstaande hemelpoort om eeuwig bij Hem 
te zijn.

Deze uitnodiging is zo mooi en verheven dat ik er al decennialang van onder de 
indruk ben. Nu probeer ik er iets van te omschrijven. Maar ik weet heel goed 
dat het niet mogelijk is, het aan wie dan ook op te dringen. Die intentie heb ik 
dan ook niet. Alleen als een mens er de schoonheid van gaat ontdekken, opent 
zich hart en ziel. Soms moet het ook net passen in de situatie van het moment. 
Wanneer alles voor de wind gaat, is er wellicht geen directe noodzaak om de 
woorden van leven te onderzoeken. Ik ga ook niet de vergelijking aan met 
allerlei andere godsdiensten of filosofieën. Ik hoop dat de kracht en de 
‘uitstraling’ van Jezus de mensen van harte ‘over de streep zullen trekken’. Elke 
vorm van dwang is zinloos. Het moet je raken en je moet er behoefte aan 
krijgen en alleen de heerlijkheid van Christus als levende Persoonlijkheid kan 
invloed uitoefenen op hongerige harten en dorstige zielen. Uiteindelijk wil 
Jezus Zichzelf met plezier ook aan jou openbaren. Dat is nu eenmaal de 
onweerstaanbare kracht van Zijn onstuitbare liefde.

Vanuit de ‘Hoogte’ zullen de sterke ‘armen van vrede, verlossing, geborgenheid 
en eeuwige empathie zich om de schouders van de mensen leggen’ die Hem 
willen volgen en liefhebben. Vanaf dat moment wordt het leven van dag tot 
dag vernieuwd en op bijna revolutionaire wijze ontstaat er een onuitblusbare 
blijdschap als nooit tevoren. De bekende aantrekkelijkheid van de wereld ‘doet 
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een stapje terug’ terwijl nieuwe en eeuwige vergezichten opdoemen. Het lijkt 
wel alsof de hemel nu al geopend is. 
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Blijdschap is dé Graadmeter

“Met blijdschap loofden zij God!” 
(Handelingen 2:46)

De Bijbel laat ons een God zien die in wijsheid bepaald heeft dat elke Christen 
een leven heeft dat gevuld is met blijdschap. Dit wordt niet altijd even duidelijk 
gezien. De gezichten en harten van de mensen zijn al snel getekend door en 
vervuld van zorg en gepieker. Dat zie je al aan de buitenkant. Ook is het lastig 
voor velen om het juiste Godsbeeld te ontdekken. De reden ligt voor de hand. 
Er wordt niet gezocht naar een band met Hem. De afstand blijft helaas dikwijls 
groot tussen kind (christen) en Vader. En ook Jezus die in ons leven wil zijn, 
blijft dan de ‘Man van smarten’ op grote, veilige afstand. Want Zijn lijden en 
sterven kennen we wel, en de vergeving van zonden ook, maar de kern van het 
geloof blijft buiten beschouwing. Terwijl levend contact met de Almachtige de 
grote vervulling van al onze wensen is. 

Wie de moeite neemt om nog eens het Bijbelboek Handelingen te lezen, zal 
vaak het woordje blijdschap tegenkomen. Het zou fantastisch zijn als we Jezus 
leren kennen en dagelijks vol zijn van de blijdschap die Hij geeft. Net zoals de 
pasbekeerden die stuk voor stuk vervuld werden met deze vreugde. Wie Jezus 
ontmoet, zal deze logische ervaring hebben. God ziet er zelfs naar uit om van 
het begin tot het einde van ons leven met Hem, deze emotie te laten ‘afstralen’ 
van zijn kinderen. Wat zou dat een verrijking zijn. Wie hier eenmaal van 
‘geproefd’ heeft, kan niet meer zonder. Natuurlijk hebben we ook kennis nodig. 
Het zou ons goed doen om veel te lezen en veel te weten te komen over 
Christus. Dat is alleen maar een prettige bezigheid. 

We zullen zien dat duizenden jaren geleden onze God al exact dezelfde intentie 
had. De gepassioneerde Psalmist schrijft het geëmotioneerd op. “U heeft meer 
vreugde in mijn hart gegeven, dan toen er koren en most in overvloed was” 
(Psalm 4:8). God is consistent en eeuwig de Onveranderlijke. Omgang met Hem 
moet een blijde gebeurtenis zijn. Overal lees je over juichen en jubelen als de 
ogen worden geopend. Geloven is geen sombere en saaie bezigheid. Het ten 
volle kennen en ontmoeten van Jezus is het mooiste ‘evenement’ op aarde. Dit 
is de volle en enige reden voor mij om over Jezus te schrijven. Het doet me wel 
eens een beetje pijn dat mensen er gewoon maar schouderophalend over 
doen, of nog erger. Ze zijn bang dat God hen alles wat hen op aarde lief is, zal 
ontnemen. Nee hoor, Hij geeft alleen maar. En in eerste instantie is dat de gave 
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van blijdschap in onze dikwijls depressieve, bange, ontmoedigde, bezorgde en 
teleurgestelde zielen.

Nu heeft Hij ons in deze tijd een fantastische Hulp aangeboden. De Heilige 
Geest is gezonden om dit alles in ons tot een realiteit te maken. Elke eigen 
inspanning om vrolijk te zijn en te blijven, zal regelmatig stranden door allerlei 
invloeden van buitenaf. Ook ons eigen karakter en stemming kunnen veel 
verzieken. Dat kennen we maar al te goed. Daarom is deze voortdurende 
Helper een grote uitkomst voor de onrustige mens. Waar de Geest wordt 
uitgestort, ontstaat een ‘vrucht’ die bovennatuurlijk is. Dan hoeven we ons niet 
langer af te matten om verheugd te blijven. Als we maar tot de conclusie 
kunnen komen dat alle kennis van Jezus ten eerste blijdschap tot gevolg heeft. 
Het is van groot belang om dit vooraf goed te beseffen en mee te nemen in het 
verloop van dit boek. Je kunt het niet zelf voortdurend ‘produceren’. Het is 
Gods geschenk. 

We moeten in ieder geval nog wel ‘langs’ het angstige Kruis, waar Jezus de weg 
heeft vrijgemaakt voor ons. Na het bittere van Zijn pijn voor ons, komt absoluut 
het zoete. We zullen vol worden van de heerlijke vruchten van de Geest, als er 
een oprechte bekering en aanneming van de Zoon van God heeft plaats 
gevonden. Daarom schrijf ik voor zowel beginnende als gevorderde gelovigen. 
De pasbekeerde ontvangt een eerste, enorme innerlijke vreugde en de 
gevorderde christen mag elke dag putten uit een eindeloze ‘Bron’ van 
blijdschap. Het kan zelfs zo zijn dat een ongelovige of andersdenkende deze 
woorden onder ogen komt. Ook een atheïst of agnost kan vroeg of laat 
aangetrokken worden door het Evangelie. Want dit betekent letterlijk “de 
blijde Boodschap”. God is machtig en wie de woorden van Hem serieus 
onderzoekt, kan door het verlangen naar stabiele, voortdurende blijdschap en 
eeuwige zekerheid ook gedreven worden naar Jezus. 

We moeten nooit onderscheid maken tussen mensen. Als je het vijfde 
hoofdstuk van de brief aan de Romeinen leest, dan zie je precies waarom Jezus 
naar de wereld is gekomen. Je gelooft je ogen bijna niet als je het naleest. Hij 
kwam voor goddelozen, zondaren en Zijn vijanden. Ieder mens heeft in principe 
het contact met God verloren. Nu is God als Enige in staat om herstel te 
brengen. Of je nu een beetje belangstelling hebt voor Jezus of helemaal niet; 
Hij blijft je zoeken. Alle vormen van verblijden op aarde zijn van korte duur. Elk 
cadeau of nieuw product ‘mondt uit’ in gewenning. Dan is het nieuwe er af en 
gaat het onrustig speuren naar een andere prikkel verder. Het nieuwe leven dat 
Christus geeft, zal altijd aantrekkelijk blijven. 
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Ik hoop dat mijn eerste belangrijke punt bij de lezer overkomt, voordat de 
echte zoektocht naar het wezen van Christus en zijn werk begint. Het is mijn 
persoonlijke ervaring dat de verbinding met Jezus meer dan de moeite waard 
is. Dan zijn er zeker nog lastige en tegenvallende fasen in ons leven. We zullen 
regelmatig beproefd worden of ons geloof echt en levend is. Dit kost tijd om te 
leren. Maar vroeg of laat duikt opnieuw de vreugde op in ons hart. Deze 
stroom van genade is er altijd. God wil niet anders. Hij staat altijd klaar. Maar 
ons grillige hart zoekt nog wel eens andere schatten. Dan raken we het spoor 
bijster en wijken af van de eeuwig ‘Gevende’. Wie op weg gaat, of wie de 
zoektocht begint, komt nooit bedrogen uit. Wie Jezus vindt, ontvangt een 
“onuitsprekelijke en hemelse vreugde”. (1 Petrus 1:8) Dit staat vast en wil ik 
vooraf onderstrepen. 

Ik zou er nog aan toe kunnen voegen dat blijdschap in feite de graadmeter van 
ons geloof is. Hiermee meten we de temperatuur van ons actuele geloofsleven. 
Is het ‘blije’ er niet, dan klopt er iets niet. Dan is de verbinding verbroken. Want 
de stimulerende woorden van Paulus, de trouwe volgeling van Jezus, zijn door 
hem zelf getoetst in de praktijk en vloeien voort uit zijn dagelijkse, moeilijke 
situatie. Hij zegt zo mooi en vol vertrouwen dat hij “overstelpt is van die 
blijdschap in alle mogelijke verdrukkingen” (2 Korinthe 7:4) en hij verwoordt 
het bijna onmogelijke met het volgende vers: “Verblijdt u altijd in de Heer. Nog 
een keer zeg ik, verblijdt u” (Filippenzen 4:4).

Dit impliceert natuurlijk niet dat we de hele dag moeten rondlopen met een 
geforceerde, krampachtige glimlach op ons gezicht. Want dan doen we het 
weer in onze eigen ontoereikende kracht. Terwijl we al vaststelden dat deze 
blijdschap een bovennatuurlijke vrucht is. Deze wordt naar ons gezonden 
regelrecht vanaf de troon van God. Het is een hemelse werking die al ons 
verstand te boven gaat. We mogen tot rust komen aan de voeten van Jezus om 
alleen nog maar te ontvangen. En dat zal al onze verwachtingen die nu nog 
beperkt zijn, ten volle overtreffen. God geeft mateloos en zonder enige 
onderbreking, als het aan Hem ligt.

Deze gave is bedoeld om ons ver boven de ‘terreur’ van de soms harde 
omstandigheden uit te tillen. Zelfs in groot verdriet kan de blijdschap van God 
ervaren worden. Zo kunnen wij onszelf testen, hoe het er met ons hart en onze 
ziel voor staat. Het beleven van vreugde in de verschillende levensfasen is een 
echte heerlijke graadmeter. Er zijn natuurlijk nog veel meer gaven, als we ons 
meer gaan richten op Jezus die ons leven is. Hij leeft in de nieuwgeboren mens 
en doet er Zijn hemelse werk. Zelf doen we dan een stapje terug om ruimte te 
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maken voor dit onbegrijpelijke fenomeen. En uiteindelijk mogen we het de 
eerste christenen nadoen en “God loven met blijdschap”. Het is in principe 
bedoeld voor alle mensen. Wie dit eerlijk en oprecht met het hart zoekt, zal het 
vinden. Deze belofte komt uit de mond van Jezus zelf. Hij noemt het dan ook 
“Mijn blijdschap”. (Johannes 15:11) Want het vloeit regelrecht uit Hem tot in 
ons diepste binnenste. Wat Hij zegt, doet Hij ook. Zijn woorden komen altijd tot 
leven. Nu is alleen een grote zuivering en reiniging van ons ‘bevuilde’ hart door 
Zijn kostbare en dierbare bloed nodig, om er ruimte voor te creëren. Ook dat 
bewerkt God in ons. Misschien lijkt alles haast te mooi voor woorden. Dat moet 
ten slotte de praktijk van alledag gaan uitwijzen. Ik wens jou en mij een 
gezegende en geslaagde zoek- en ontdekkingstocht toe. Jezus is er helemaal 
klaar voor. Hij heeft het werk volbracht om ons bij Hem terug te brengen. We 
mogen genieten van die grote blijdschap. Want dit is het ultieme en stabiele 
kenmerk en zegel van ons geloofsleven. 

“Zoek de vreugde in de Heer, dan zal Hij u geven wat uw hart verlangt” 
(Psalm 37:4). Als we het zoeken en vinden in God Zelf, dan zal Hij ons geven 
wat we écht nodig hebben. Mogelijk zijn dit heel andere dingen dan we tot nu 
toe gezocht hebben om gelukkig te worden. Onze Heer is altijd een God van 
grote, en voor velen nog onbekende, verrassingen!
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Inleiding

“Mij is gegeven alle macht in de hemel en op de aarde.”
(Mattheüs 28:18)

De titel en ondertitel van dit boek kun je als volgt formuleren. “Leven onder de 
inspirerende invloed van Jezus”. Het gaat hierbij niet om het houden van regels 
en wetten. Of het onderwerpen aan geboden. Als ik het goed zie, is het de 
duidelijke opzet van God om mensen met Zijn Zoon te vervullen. Zo letterlijk 
zou ik het willen nemen. Er staat geschreven dat “Christus gestalte in ons 
krijgt”. Dat is tenminste de hemelse intentie. Het werd al aangeboden aan de 
mensen in de Gemeenten van Galatië (4:19b), maar zij schoten tekort. Zij 
probeerden liever maar weer of ze de Wet van Mozes toch konden houden en 
ze hechtten weer aan een uiterlijke besnijdenis. Terwijl juist de “voorhuid van 
het hart” moet worden weggesneden. Ons eigenwijze Ik eruit en Christus met 
zijn nieuwe leven erin. Dat is wat God ons genadig wil geven. Het zal ons zeker 
moeite kosten om onszelf op te geven in ruil voor Jezus. Maar de innerlijke 
tevredenheid die dit tot gevolg heeft, is een enorme winst.

Daarom heb ik gekozen voor de bovengenoemde titel. We hebben hoe dan ook 
LEVEN nodig. Ander leven dan onze eigen inspanningen om zo goed en ethisch 
mogelijk met elkaar om te gaan. Wijzelf maken er vaak een puinhoop en een 
relationele chaos van. Dat is jammer en verdrietig. Het leven van Jezus is van 
een andere orde. In het tweede deel van dit boek behandelen we daarom het 
onderwerp ‘leven’. Niet het bestaan waarin we zitten, niet deze existentie, 
maar de volheid van nieuw leven. Je zou zelfs heel precies kunnen zeggen dat 
voor een mens in verbondenheid met Jezus, nu al het eeuwige leven bij ons 
binnenkomt. We hoeven niet te wachten totdat we de ogen sluiten en 
ontbonden worden. De geboorte uit de Geest is het nieuwe begin. Leven uit 
Christus is dan ons deel. De kracht en de invloed van Zijn opstanding doen zich 
in ons hart gelden. 

In het derde deel van dit boek gaan we uitgebreid in op alle invloeden die op 
ons af kunnen komen. Alles in ons dagelijks leven draait om invloed. Er zijn ook 
nog onzichtbare krachten en machten die ons willen beheersen. De vele 
afgoden spelen een grote rol. In onszelf regeren vaak verkeerd gerichte 
begeerten en neigingen. Dat komt hard en egoïstisch over bij al onze naasten. 
Maar de krachtige invloed van Jezus is van een andere, hogere orde en veel 
beter voor ons en onze omgeving. Hij heeft van God alle macht gekregen “in de 
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hemel en op de aarde” om de resultaten van zijn werk van redding en 
verlossing werkzaam te maken in iedereen die gelooft. Dat is veel meer dan 
alleen maar vergeving. Oneindig veel meer. Ik hoop dat we allemaal naar zijn 
invloed gaan verlangen. Het is feitelijk meer dan invloed. Het is een complete 
metamorfose die we in gewilligheid mogen ondergaan. Het is leven vanuit de 
opstanding uit de doden. Met Pasen gedenken we dit en daarna is deze 
vernieuwing bedoeld voor een ieder die zich met plezier en van harte buigt.

Maar het eerste deel is misschien wel het belangrijkste. Er is al zoveel over 
Jezus geschreven. Je vraagt je af of dit boekje nog iets heeft toe te voegen. Het 
kan zijn dat ik een beetje eigenwijs overkom, als ik zeg dat er altijd wel nieuwe 
facetten van Christus zijn te ontdekken. Soms schrijf ik natuurlijk iets wat al 
bekend is, maar nu pas tot je doordringt. Veel schrijvers hopen dat God het 
werk van hun handen zal zegenen. Hier sluit ik mij bij aan. Want ik ga niet over 
het hart van een ander mens. God alleen kan een hart beoordelen en 
aanvoelen of Hij welkom is. Maar in dit verband ken ik geen mooier en 
gezegender onderwerp dan Jezus Christus onze Heer. We mogen voor altijd 
vertoeven in Zijn gezelschap. Deze eenheid is veel intiemer dan tweeduizend 
jaar geleden voor zijn discipelen. Toen was Hij lijfelijk aanwezig en dicht bij hen. 
Maar nu zoekt Hij ons innerlijk, om er te wonen. Dus begin ik mijn beschrijving 
in deel EEN natuurlijk met de bijna ‘raadselachtige’ Zoon van God.

Ik omschrijf zijn invloed als inspirerend. Dat is afgeleid van het Latijnse woord 
‘spiritus’ en betekent ‘geest’. Zonder het werk van God de Heilige Geest zijn we 
nergens. Na de verbijsterende opstanding uit de dood, is Jezus geworden tot de 
‘Levendmakende Geest’ (1 Korinthe 15:45) die er nu voor zorgt om ons van 
binnenuit te voeden en te doen groeien. Zo zijn de voorzieningen die God heeft 
getroffen om Hem te beleven en te ervaren, volmaakt en meer dan voldoende. 
Het ontspannende is dat wij niet langer hoeven te worstelen en te strijden om 
volmaakt te worden en te leven. Het cadeau van God is compleet en verandert 
levens.

Natuurlijk kunnen we terugvallen op onze emoties en gevoelens. Maar welke 
mooie stemming we ook ervaren, dit zijn menselijke kwaliteiten. Dat geldt net 
zo goed voor het inzetten van onze verstandelijke vermogens. Maar de gaven 
van God overstijgen onze intellectuele kwaliteiten. En dan hebben we nog onze 
wil die er op uit is om zich voor God uit te sloven. Vaak lopen we Hem al snel 
voor de voeten. Daarom is het van een ongekende schoonheid dat God alles 
heeft gedaan in Christus Jezus, om ons voor altijd toe te rusten. Wie Jezus 
ontvangt, is voor altijd bekleed met het mooiste dat een mens kan overkomen. 
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Niet ons eigen gevoelsleven, noch ons enorme verstand, noch onze meest 
positieve wil en werken, kunnen ons verder helpen in geestelijke ontwikkeling. 
Al het willen en alle daden mogen we uit de Hand van de Almachtige met 
dankbaarheid aannemen. Het zal ons leven verrijken en vervullen en tot rust 
brengen.

Ik wil me vooraf nog wel verontschuldigen. Soms val ik namelijk in herhaling. 
Maar aan de andere kant zit juist in de herhaling een grote kracht. En waar het 
hart vol van is, loopt de mond van over. Zonder Jezus voel ik mij ‘naakt en arm’. 
Ik ben doordrongen geraakt van de noodzaak om mij voortdurend aan Hem toe 
te vertrouwen. Met heel mijn hart onderwerp ik mij aan het Lam dat vanwege 
mijn overtredingen de weg naar het Kruis vrijwillig heeft gekozen. Hij koos geen 
omweg, maar richtte Zijn blik en gang regelrecht naar dit vloekhout. Op deze 
afschuwelijke plaats heeft Hij de gevolgen van al ons dwalen en falen op Zich 
genomen en “geworpen in de zee van eeuwige vergetelheid”. Dit deed Hij naar 
de heilige wil van Zijn Vader. Wie zoiets voor mij heeft overgehad, moet wel 
het allerbeste met mij en alle mensen voor hebben. Hij is mijn leven en mijn 
eeuwige toekomst. Daarom schrijf ik door en wens iedereen deze zegen toe. 
Om de rest van jouw leven in harmonie en eenheid met Jezus Zelf te wandelen. 

“Dank U wel Heilige God voor de onuitsprekelijke Gave en overgave van Uw 
Zoon. De vertrouwelijke omgang met Jezus is het doel voor alle mensen. Dit is 
zo hoogverheven dat we het haast niet kunnen geloven. Maar de zekerheid in 
ons hart is het bewijs van Uw Aanwezigheid. Amen.”
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DEEL Eén

Jezus

“En zie, de hemel werd geopend voor Jezus en Hij zag de Geest van God als een 
duif neerdalen en op Hem komen. Toen kwam er een stem uit de hemel die 

sprak: ‘Dit is Mijn geliefde Zoon, in wie Ik mijn welbehagen vind.’” 
(Mattheüs 3:16, 17)

Jezus Christus is het Wonder van God.
Hij is het warm aanbevolen Geschenk
aan de gehele mensheid. Hij is ook de
Enige die openlijk door God de Vader
geliefd is. Maar door Zijn offer voor
alle mensen is die liefde van God nu

beschikbaar voor een ieder die gelooft.
We kunnen niet om Jezus heen, als we
de kern van het leven zoeken. Zijn werk
en woorden zijn zo uitnodigend en vol
beloften. Hij is geen leer, geen theorie

en zeker geen religie. Maar Hij is de
Mens die ook God is en zoekt wat

verloren en verdwaald is. Welkom!
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1

Jezus is een Persoon

“Wie bent U, Heere?” 
(Handelingen 9:5)

In dit hoofdstuk wil ik een zeer belangrijk punt bespreken. Wat fundamenteel is 
voor de inhoud van ons geloofsleven. Een facet dat wel eens over het hoofd 
wordt gezien. Het is zo mooi.

Toch eerst even als ‘warming-up’ een gedicht (van eigen hand) om op het juiste 
spoor te komen. Om direct in de goede richting te kijken. Zodat we weten over 
Wie we het zullen hebben. En diep onder de indruk komen van het mysterieuze 
wonder dat zich tweeduizend jaar geleden heeft afgespeeld op de ‘navel van de 
aarde’. In het heilige land waar zich eindelijk de hemel helemaal opende en 
God Zelf naar deze opstandige, donkere wereld afdaalde in een gedaante die 
niemand toen verwacht had. Als een weerloos klein kind in armzalige 
omstandigheden. Niet als een hemelse, triomfantelijke en majestueuze Koning. 
Maar in zwakheid lag Zijn kracht. In ultieme nederigheid zou Hij alles 
overwinnen. Wat een God. En ik weet dat niet iedereen gecharmeerd is van 
gedichten. Maar soms kun je in een paar woorden een grote en indringende 
waarheid samenvatten. Want wat er toen in Israël gebeurde, heeft definitieve 
gevolgen voor iedere bewoner van onze planeet. Iedereen die nieuwsgierig is, 
mag er nu al de betekenis en de schoonheid van ontdekken.

De deur van de hemel wordt geopend
Een fonkelend licht valt over de aarde
De hoge Engel spreekt een warme, korte
groet en woorden van immense waarde

Verwonderd en ontroerd met grote ogen kijkt
Maria hem aan en stelt een vraag op zachte toon
Hoe zal dat zijn zonder Jozef, zonder man?
Een lichte angst voor spot en hoon

De kracht van het eeuwige leven, de vinger
van de Allerhoogste zal jou raken
als God diep in het verborgen duister
het weefsel van Zijn Zoon begint te maken
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De Geest van hoogverheven heiligheid
formeert een eerst nog vormeloze vrucht
Dan groeit het heilig wonderwerk tot aan
zijn baring na een bevrijdend diepe zucht

Boven wordt de adem ingehouden door
vele engelen die wachten met verbazing
De volle negen maanden vergapen zij zich
en kijken toe van achter hemelse ‘beglazing’

Wie dit korte gedicht leest, zal begrijpen dat we het hier over Jezus hebben. 
Maar Wie is Hij voor ons? Ik zou er ten eerste graag op willen wijzen dat 
christenen wel beschikken over een grote hoeveelheid kennis van Christus. De 
genoemde verwekking en geboorte van Hem is bekend. En gelovigen mogen 
nog veel meer over Hem te weten komen. Er ontbreekt echter bij velen een 
elementaire gedachte. We hebben het over een soort geheime kennis die zeer 
persoonlijk en subjectief te beleven is. 

Het is voor iedereen namelijk duidelijk dat Zijn leven op aarde goed en 
compleet is gedocumenteerd. Er bestaat geen boek uit de oudheid dat zo 
zorgvuldig bewaard gebleven is. Het is getrouw van geslacht op geslacht 
doorgegeven. Notabene vier complete Evangeliën beschrijven tot in detail het 
hele, adembenemende leven van Jezus. Zijn verbazingwekkende woorden en 
Zijn vele opmerkelijke wonderen. Zijn strijd tegen de trotse, hoogmoedige 
Schriftgeleerden in Zijn tijd. Hij was dapper en nam geen blad voor Zijn mond. 
Dit werd Hem niet altijd in dank afgenomen.

Ook weten de trouwe kerkgangers alles van Zijn lijden en sterven. Alle 
spotternijen. De vernederende behandeling. De gruwelijke geselingen die Hij 
stil onderging. Het ruwe hout op Zijn opengeslagen rug met de diepe wonden. 
De afschuwelijke, wrede pijnigingen aan het Kruis. De onbegrijpelijke woorden 
die Hij sprak tijdens deze loodzware uren. In doodsstrijd had Hij nog oog voor 
Zijn eenzame moeder en bad Hij voor de ruwe mannen die Hem dit alles 
aandeden. In Zijn liefde droeg Hij al onze ellende weg als een stil Lam.

Zijn Godverlaten dood, beladen met onze zonden. Eigenlijk nam Hij ons 
allemaal mee in Zijn graf onder het oordeel van de rechtvaardige God. Maar 
hier komen we later nog over te spreken. En over de vele bevrijdende aspecten 
van deze onbegrijpelijke dood van onze geliefde Heer. Toen volgde Zijn al even 
spectaculaire opstanding en verbazingwekkende verschijning aan velen. 
Met als voltooiing de hemelvaart. Deze verhalen zijn algemeen bekend in de 
christenheid.


